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Abstract (en)
[origin: CA2952917A1] Device for spreading a bituminous coating from a film of determined width of the coating comprising means for moving along
the ground in a longitudinal direction of forward travel (32) and spreading means supplied with bituminous coating by feed means and designed to
spread, as the device moves along, the layer of bituminous coating over a determined width of said ground considered transversely to the direction
of forward travel. The spreading means are designed to roll and crush the bituminous coating and cause it to fall to the ground.

Abstract (fr)
Le dispositif comporte des moyens pour se déplacer sur ledit sol selon une direction longitudinale d'avancement (32) et des moyens de répandage
alimentés en enrobé bitumeux par des moyens d'alimentation et adaptés à répandre pendant le déplacement du dispositif la couche d'enrobé
bitumineux sur une largeur déterminée dudit sol considérée transversalement à la direction d'avancement. Les moyens de répandage sont adaptés
à réaliser le laminage, l'émiettement et la chute vers le sol de l'enrobé bitumineux.
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